
Vakcinų kūrejo Geerto Vandeno Bossche'o susirūpinimas dėl Covid vakcinos
Rizikuodamas savo reputacija ir patikimumu, vakcinų kūrėjas Geertas 
Vandenas Bossche'as visgi prabyla apie susirūpinimą dėl Covid vakcinos. 
Kreipiasi į visus medicinos profesionalus ir taip pat duoda interviu, kur 
paaiškina, kodėl žmonijai gresia labai didelis pavojus.
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-----------------------------------KLAUSIMAI, kuriuos reikia kelti...-----------------------------------------

Ar gali visi VALDŽIOS atstovai, merai, savivaldybių vadovai , kurie pradėjo „gydyti 
žmones“ ir psichologiškai spaudžia skiepintis – būti ramūs ir SĄŽININGI, galvodami, KAD 
TAI NEPAVOJINGA? Ar vadovai, ir politikos atstovai- prievartaujantys skiepintis žino, kad 
jie PISIIMA ATSAKOMYBĘ ir niekur nuo atsakomybės tikrai nepasislėps. Nuo kada 
VLDŽIA ir POLITIKAI GYDO??? O gydytojai tyli ir kenčia ar paklusniai vykdo??? Kas yra 
žmogus- pagal tai kas vyksta? Nuo kad GENŲ INŽINERIJA sveikiems yra išsigelbėjimas. 
Reikia blaivaus proto suprasti kokie sudėtingi procesai vyksta!!

Ar supranta Valdžios atstovai ir politikai, kad vakcinose yra nano lipidai, kurie į žmogaus 
organizmą perneša sintetines mRNR daleles. Nano lipidai puikiai praeina smegenų kraujo  
bbarjerą- kas yra labai pavojinga. Dėl nano lipidinių dalelių, tai yra ne vakcinos , o 
medicininis prietaisas ( medical device). Ši nano dalis reaguos į elektromagnetines bangas ir 
iš orgamizmo sudėtinga pašalinti. Nano dalelės yra tik pradinėse tyrimo fazėse dėl žalingo 
poveikio į žmogaus organizmą. Kaip bebūtų mokslas numatęs poveikį, visada lieka nežinomi 
procesai į žmogaus sveikatą ir visada liks didelis procentas NEŽINOMO poveikio į 
organizmą. Kievienas žmogus individualus ir techninių , biomedicininių produktų poveikis 
žmogaus kūnui yra labai sudėtingas ir turi daug neatsakytų klausimų. Žmogus sudėtinga 
galybės biologinių sistemų jungčių visuma ir neturi mokslas klaidinti, kad biotechniniai 
„produkti „ ir genų inžinerija ar naon dalelės yra saugūs!!! mokslas turi remtis griežtai 
BIOETIKOS kodeksais ir suprasti, kad žmogus yra ne kompiuterinė sistema ir būtina sustoti 
su Žmogumi eksperimentuoti. Genų inžinerijai yra parengtos Bioetikos taisykles
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